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نایب رئیس شورای شهر کرج:
احداث پارک های موضوعی در دستور کار قرار گیرد

نایب رئیس شورای شهر کرج گفت: ساخت پارک های موضوعی همچون مشاغل، 
دوستدار کودک و شهربازی ها باید در دستور کار سازمان متولی قرار گیرد.

علیرضا رحیمی در جریان بررســی متمم بودجه سال ۱۴۰۰ ســازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری، این سازمان را یکی از مراکز پرکار شهرداری عنوان کرد.وی اضافه کرد: سیما و منظر ازجمله 
سازمان هایی است که در تمام فصول سال فعال است و هیچ زمانی متوقف نمی شود.نایب رئیس شورای 
شهر کرج درعین حال یکی از اقدامات ضروری سازمان را احداث پارک های موضوعی عنوان کرد که 
باید در بودجه ۱۴۰۱ به آن پرداخته شود.رحیمی ادامه داد: برای ساخت این پارک ها باید از ظرفیت های 
بخش خصوصی به نحو شایسته بهره برداری شود.وی در بخش دیگری به موضوع ساختمان ساخته شده 
در تپه مراد آب اشاره و تأکید کرد: ساخت این بنا از اساس اشتباه بود و اکنون نیز ضروری است اقدامات 
لازم نسبت به ایجاد سنخیت بنا با سایر ساختمان ها انجام پذیرد.عضو کمیسیون تلفیق شورای شهر 
همچنین نبود ردیف های بودجه ای برای مناسبت های ملی و مذهبی را از ایرادهای تنظیم متمم بودجه 

۱۴۰۰ سازمان عنوان کرد

در7 ماه سالجاری
صرفه جویی 160 میلیون لیتر بنزین در استان البرز

با مصرف بیش از 160 میلیون میلیون متر مکعب گاز فشــرده )CNG( از طریق 
52 باب جایگاه  عرضه این سوخت ملی و پاک در  استان به همین میزان صرفه 

جویی در مصرف بنزین انجام شده است.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه البرز، سرپرست روابط عمومی 
این شرکت گفت: گرایش شهروندان به گاز طبیعی فشرده )CNG( افزایش یافته و طی 7 ماه اول 
سالجاری بیش از ۱6۰ میلیون مترمکعب گاز فشرده )CNG( از طریق 52 باب جایگاه CNG  در 
استان البرز عرضه شده که به همین میزان صرفه جویی در مصرف بنزین انجام شده است.قلندرزاده با 
اشاره به اینکه با اجرای طرح دوگانه سوز نمودن خودروهای عمومی)تاکسی و وانت بار( تعداد متقاضیان 
استفاده از این سوخت پاک افزایش  یافته است گفت: شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
 CNG البرز بر اساس نیازسنجی انجام  شده، از سرمایه گذاران بخش خصوصی جهت ایجاد جایگاه
در ســطح استان دعوت به عمل  می آورد.قلندرزاده در ادامه افزود: با احداث جایگاه CNG میتوان 
ضمن برگشت سرمایه و درآمد زایی برای سرمایه گذاران، موجب متعادل سازی عرضه این سوخت 

پاک در استان شویم.

در نیروگاه شهید رجایی تحقق یافت
تولید هفتصد میلیون کیلووات ساعت انرژی  در آبان ماه 
هفتصد میلیون کیلووات ساعت انرژی خالص در آبان ماه امسال از سوی واحدهای 

نیروگاه شهید رجایی تولید و به شبکه سراسری تحویل شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت مدیریت تولید برق شهید رجایی، علی فرهورمدیر عامل این نیروگاه در 
تشریح میزان تولید انرژی در آبان ماه امسال گفت: در هشتمین  ماه سال جاری، به میزان ششصدو نود و 
هفت میلیون و دویست و هشتادو نه  هزار کیلووات ساعت انرژی خالص در واحدهای بخاری و سیکل 
ترکیبی نیروگاه، تولید و به شبکه سراسری تحویل شده است.فرهور در ادامه به سهم تولید واحدهای 
بخاری و سیکل ترکیبی در آبان ماه اشاره کرد و بیان داشت: از این میزان انرژی تولیدی، 365 میلیون و 
۱82 هزار کیلووات ساعت انرژی در واحدهای نیروگاه سیکل ترکیبی و 332 میلیون و ۱۰7 هزار کیلووات 

ساعت انرژی در واحدهای نیروگاه بخار تولید شده است.
این میزان انرژی در حالی تولید شده است که هم اکنون واحد 25۰ مگاوتی شماره ۱ بخاری برای انجام 
تعمیرات اساسی و یک واحد گازی و یک بخاری سیکل ترکیبی هم از مدار تولید، خارج شده  است که 

پس از انجام تعمیرات و کسب آمادگی لازم به مدار تولید باز خواهند گشت.

عضو شورای شهر کرج مطرح کرد؛
لزوم همسان سازی حقوق کارکنان

عضو شورای شهر کرج بر لزوم تشکیل شرکت انجام امور تصدی گری شهرداری 
برای همسان  سازی حقوق و مزایای کارکنان قراردادی و پیمانی شهرداری  تاکید کرد.

به گزارش خبرنگار ما )علی حسن آبی( مریم قهرمانی صارم در تذکر پیش از دستور بیست و هفتمین 
جلسه رسمی شورا با بیان این مطلب اظهار داشت: نیروی انسـانی نقـش کلیـدی در رشـد و توسـعه هر 
سازمانی دارد در این راستا با وجود مدل های مختلف قراراد جذب نیروهای مسـتعد و توانمند و حفظ آنها 
در سـازمان هر روز مشـکل تر می شـود.عضو شورای شهر کرج اضافه کرد: از آنجاییکه برون سپاری 
علی رغم فواید اثبات شده چنانچه دارای زیر ساخت های الزام نباشد تداوم آن مورد تردید و تهدید قرار 

می گیرد چنانچه این زیرساخت ها فراهم نباشد منجر به بروز چالش هایی خواهد شد.
قهرمانی صارم بیان کرد: متاسفانه شرکت های تامین نیرو بیشترین ظلم و اجحاف را در حق نیروهای 
کار داشتند و بزرگترین مشکل کارگران پیمانکاری بی ثباتی شغلی بود به نحوی که حق اعتراضی 
نداشتند و به راحتی تعدیل می شوند و در پرداخت حقوق و مزایای آنها تبعیض و نابرابری وجود دارد.وی 
تاکید کرد: در حال حاضر بخش اعظمی از نیروهای شرکتی به شکل پیمانکاری مشغول کار هستند ولی 

ظلم اینجاست که اکثرا نصف حقوق نیروی کار قرارداد مستقیم می گیرند.
نائب رئیس کمیسیون تلفیق شورای شهر کرج یادآور شد: بخش اعظمی از کارها با کمترین حقوق بر 
دوش نیروهای پیمانکاری گذاشته می شود و همه این مسایل باعث شده تا نیروی شرکتی و پیمانکاری 
به تدریج دچار سرخوردگی شوند و حتی از انجام کارهای اولیه خود باز بمانند لذا باید ضمن تعیین تکلیف 
نیروهای شــرکتی و ایجاد انگیزه کار در آنها جلوی تبعیض و بی عدالتی و اجحاف در حق نیروهای 
پیمانکاری را بگیرند.عضو شورای اسلامی شهر کرج در بخش دیگری از سخنانش به تغییر و اصلاح 
چارت اداری اشاره کرد و افزود: تغییر و اصلاح چارت اداری منوط به مجوز از وزارت کشور است و نمی 
توان بدون مجوز چارت را تغییر د اد.نایب رئیس کمیسیون تلفیق شورای شهر کرج بر لزوم تشکیل 
شرکت انجام امور تصدی گری شهرداری برای همسان  سازی حقوق و مزایای کارکنان قراردادی و 
پیمانی شهرداری  تاکید کرد و گفت:شرکت های پیمانکاری تامین نیرو حذف شود تا با ایجاد انگیزه کار در 

بین کارکنان جلوی تبعیض و بی عدالتی و اجحاف در حق نیروهای پیمانکاری گرفته شود.

مریم قهرمانی پیشنهاد داد؛
راه اندازی اتوبوسهای رایگان در چند نقطه از شهر 

برای زائران اهل قبور
نائب رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر کرج گفت: در راستای کاهش 
ترافیک اتوبوســهای رایگان توسط سازمان آرامستانها برای زائران اهل قبور در 

روزهای پنج شنبه از چند نقطه از شهر به این مکان راه اندازی شود.
مریم قهرمانی صارم در کمیسیون تلفیق شورای شهر در بررسی بودجه سازمان آرامستانهای شهرداری 
اظهارداشت: با رفع محدودیت های کرونایی در روزهای آخر هفته در آرامستان بهشت سکینه با ازدحام 
بالای جمعیت مواجه هستیم توجه به ترافیک روزهای تعطیل در اتوبان تهران-کرج و اتوبان کرج-

قزوین، ترافیک در محدوده بهشت سکینه دو چندان می شود و تردد شهروندان را با مشکلات بیشتری 
مواجه می کند.نائب رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر کرج افزود: در این راستا خدمات رسانی 
مردم با اتوبوس از چند نقطه از شهر می تواند بار کاهش ترافیک کاهش دهد و برای ایجاد نظم بیشتر ، 

تعامل بیشتر با راهنمایی رانندگی برای روزهای پر ترافیک توسط سازمان آرامستانها اقدام شود.
قهرمانی صارم کیفیت خدمات دهی این ســازمان را به مردم نامطلوب عنوان کرد و تصریح کرد: 
برنامه های سازمان آرامستان های در جهت افزایش رضایتمندی مردم نیست و بارها گزارش از عدم تابلو 
هدایت مسیر به قبور و موارد دیگر گزارش شده است.وی با بیان اینکه تکریم ارباب رجوع و حفظ شأن 
و منزلت مردم به هنگام مراجعه به سازمان همواره باید مدنظر گرفته شود،تاکید کرد: بستگان متوفی به 
هنگام مراجعه به سازمان آرامستان ها توقع دارند کار آن ها در اولین زمان ممکن و با سرعت انجام شود و 
کارکنان با برخورد مناسب از آن ها دلجویی کنند تا تسلی خاطری برای آن ها باشد.عضو شورای اسلامی 
شهر کرج تاکید کرد: مجموعه مدیریت شهری در طول زندگی شهروندان با آنان در ارتباط است و به 
مردم خدمت رسانی می کند، این مجموعه در بخش سازمان آرامستانها نیز به دنبال کسب رضایت 

شهروندان و آرامش آنان باید باشد.

ماشین آلات کشاورزی فاقد پلاک، سوخت مایع 
دریافت نخواهند کرد

طبق مصوبه کمیته طرح نظارت و کنترل ســوخت، از ابتدای آذر ماه ماشین آلات 
کشاورزی فاقد پلاک، سهمیه سوخت دریافت نخواهند کرد و می بایست از طریق 

سامانه درخواست فرآورده های نفتی )سدف( ثبت نام کنند. 
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه البرز، سرپرست روابط عمومی 
این شرکت گفت: از 2۰۰۰ دستگاه  ماشین آلات کشاورزی در استان البرز 35درصد فاقد پلاک می 
باشند که براساس قوانین و مقررات پلیس راهور کشور، پلاک گذاری آنها براساس شماره انتظامی و 
داشتن بیمه نامه معتبر امکان پذیر است.قلندرزاده در ادامه افزود: تمامی کشاورزان عزیز برای دریافت 
سهمیه سوخت خود می بایست با ثبت نام در سامانه درخواست فرآورده های نفتی )سدف( به آدرس: 

newtejaratasan.niopdc نسبت به دریافت سهمیه خود اقدام کنند.

سامانه محتوای اطلاعات شهرها و روستاهای استان 
قزوین در شرکت آب و فاضلاب ایجاد شد

به گفته معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه گذاری شرکت آب و فاضلاب استان 
قزوین، با عنایت به ضرورت تامین نیاز معاونین و مدیران شــرکت به دسترسی 
آخرین اطلاعات جمعیت، مشترکین و تاسیسات آب و فاضلاب شهرها و روستاهای 
استان در جلسات درون و برون سازمانی، با همکاری مدیر دفتر فناوری اطلاعات، 
امکان دسترسی به سامانه ای با محتوای اطلاعات فوق در تلفن همراه )با امکان 

جستجوی هر شهر و روستا و مشاهده اطلاعات آنها( فراهم شد.
 بــه گــزارش روابط عمومی؛ ســعید زارع پور با اعلام این مطلب افزود: ســامانه فــوق به آدرس

 amar.abfaqazvin.ir در دسترس بوده و معاونین و مدیران می توانند از سامانه فوق به نحوه 
مقتضی استفاده بهینه نمایند.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی:

تبریز پیشقراول صنعت چاپ کشور استتبریز پیشقراول صنعت چاپ کشور است
آذربایجان شرقی – مسلمی : مدیرکل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی اســتان آذربایجان شرقی 
گفت: حوزه چاپ برای رشد و بالندگی نیازمند 
حمایت است و ما از نهادهای صنفی مرتبط 
می خواهیم با فرصت ســازی برای فعالین 
این حوزه روند توسعه صنعت چاپ استان را 

شتاب بخشند.
سیدقاسم ناظمی در آیین اختتامیه پانزدهمین جشنواره 
صنعت چاپ استان که در تالار خاقانی خانه فرهنگ تبریز 
برگزار شد، گفت: تبریز سوابق درخشانی در حوزه چاپ 
دارد و علاوه بر این سابقه تاریخی خدمات ویژه و کارهای 
خلاقانه ای نیز در این حوزه از سوی فعالان صنعت چاپ 
صورت گرفته است.وی گفت: فعالان حوزه چاپ خدمت 
ویژه ای در حوزه فرهنگ و هنر انجام می دهند و علیرغم 
اینکه بخش اعظم حوزه چاپ و خدمات مرتبط با آن با  
کسب و کار و اقتصاد این حوزه مرتبط است اما در عین 
حــال چاپ یک صنعت مادر در حوزه فرهنگ و هنر به 
حساب می آید و بسیاری از خروجی های فرهنگ و هنر 

وامدار فعالیتهای چاپی است.
ناظمی افزود: اگر این حوزه بــه روز، کارآمد و توانمند 
نباشــد کتاب و مطبوعات و بسته بندی و ...  و بسیاری 

از فعالیتهای فرهنگی و هنری با مشکل مواجه می شود.

وی با اشاره به اهمیت صنعت چاپ و بسته بندی تصریح 
کرد: اهمیت این صنعت در حوزه اقتصاد به حدی است 
که گاه برخی محصولات با کیفیت پایین از بسته بندی 
باکیفیت بالا اســتفاده کرده و رشــد نموده و در جریان 

اقتصادی سودآوری داشته اند.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان افزود: بخشی 
از جریان فرهنگی از طریق بســته بندی و چاپ منتقل 
می شود و هیچ حوزه ای از فرهنگ و هنر را سراغ نداریم 
که ازخدمات حوزه چاپ و صنایع مرتبط با آن بهره مند 
نباشند. وی با اشاره به پیشینه صنعت چاپ در آذربایجان 
شرقی و تبریز گفت: تبریز پیشقراول صنعت چاپ کشور 
است و باید تمهیداتی از سوی نهادهای متولی و حامی این 
صنعت اندیشیده شود تا این روند را تقویت کنیم و تبریز 
جایگاه اصلی خود در این حوزه را باز یابد.وی تاکید کرد: 
علیرغم اینکه در حوزه چاپ توسعه کمی و کیفی داشتیم 
اما هنوز فاصله زیادی تا هدف غایی و مطلوب وجود دارد.
ناظمی در این راستا، همراهی بانکها و مجموعه کسانی 
کــه در رابطه با صــادرات و واردات این حوزه موثرند را 

راهگشای رشد اقتصاد چاپ و نشر عنوان کرد.
وی گفت: بیش از شش هزار نفر به صورت مستقیم از 
طریق صنعت چاپ و نشــر امرار معاش می کنند و این 
ظرفیت بزرگی است که باید مورد توجه مدیریت اقتصادی 

استان باشد. اهمیت این مسئله زمانی بیشتر نمایان می 
شود که فضای کسب و کار و امرار معاش به طور مستقیم 
توســط فعالان این حوزه برای شش هزار خانوار فراهم 

شده است.
ناظمی تاکید کرد: اگر دنبال این هستیم که این صنعت 
را ارتقا بدهیم باید سرمایه گذار ما احساس امنیت کند و 

فرصت سرمایه گذاری را برایش فراهم کنیم.

وی افزود: ظهور و رشــد تکنولوژی در دنیا به گونه ای 
است که اندکی تعلل ما را از قافله پیشرفت به عقب خواهد 
راند و عقب ماندگی در این حوزه تاثیر مستقیمی به دیگر 
صنایع خواهد داشت به طوری که مثلا اگر صنایع غذایی 
که ویترین و محل دیده شــدن آنها چاپ و بسته بندی 
است نتواند خدمات خوبی از چاپ بگیرد به استانهای دیگر 
تکیه خواهد کرد و در این صورت غیر از اینکه سرمایه از 

استان خارج می شود موجب عقب ماندگی این صنعت 
هم خواهد شد. وی افزود: حوزه چاپ برای رشد و بالندگی 
نیازمند حمایت است و ما از نهادهای صنفی مرتبط می 
خواهیم با فرصت ســازی برای فعالین این حوزه روند 
توسعه صنعت چاپ را شتاب بخشند.وی خواستار همراهی 
نهادهای متولی و حامی این صنعت برای تاسیس موزه 
ارزشمند چاپ در تبریز شد و گفت: باید تمهیدی اندیشیده 
شود تا این فرصت از این شهر دریغ نشود و آیندگان نیز 
از این امکان بهره مند شوند و یک سرمایه اجتماعی برای 
تبریز محقق شود.در پایان این مراسم از نفرات برگزیده 
پانزدهمین جشنواره ملی صنعت چاپ آذربایجان شرقی 
تجلیل شد.اسامی برگزیدگان پانزدهمین جشنواره ملی 

صنعت چاپ آذربایجان شرقی بدین شرح است:
پرویز علمیه )پیشکســوت نمونه(، مســعود نیکخواه 
)پیشکسوت نمونه(، میر هاشم هاشمی صبح خیز )همکار 
نمونه(، محمد اکبــرزاده چینی )کارآفرین و صادرکننده 
نمونه(، مجید ایمانی )تولید کننده و کار آفرین(، حسن 
ممی زاده )مبتکر و پژوهشــگر نمونه(، حســن صادقی 
انور )صحاف نمونه(، صمد لطفی )برگزیده رســته چاپ 
دیجیتال(، محمدعلی خدایار )همکار پیشکوت تعاونی( و 
تجلیل ویژه از خانواده مرحوم صمد آئینه چی )مدیر اسبق 

چاپ سعدی تبریز(.

اخبار کوتاه 

تاکید بر نقش ائمه جماعات در اشاعه مصرف  بهینه آب و برق
اراک-قهیه ای-مسئول امور فرهنگی و دینی شرکت توانیر گفت: 
ائمه جماعات در آموزش مدیریت مصرف آب و برق نقش کلیدی 

دارند.
حجت الاسلام رضا کاکاوند در نشست ائمه جماعات و مسئولین فرهنگی 
صنعت برق استان مرکزی با بیان این مطلب افزود: ائمه جماعات می توانند 
با بهره گیری از آموزه های دینی، راهکارهای آموزشی بهینه سازی مصرف در 

حوزه آب و برق را به مخاطبان خود اطلاع رسانی کنند.
مسئول امور فرهنگی و دینی شرکت توانیر به تشریح  سواد رسانه ای و آگاهی 
بخشی  به ائمه جماعات  پرداخت و افزود:با گسترش شبکه های اجتماعی، روز به 
روز دارای ابعاد گسترده تر و پیچیده تری شده ونداشتن سواد رسانه باعث می شود 
تا عامه مردم بدون تحقیق و با خواندن مطالب دروغ و فاقد از ارزش علمی تحت 

تاثیر قراربگیرند.وی به برگزاری دوره های آموزشــی پیام رسان ها و مدیریت 
مصرف حرفه ای برای ائمه جماعات تاکید کرد و افزود: جوان بودن، علاقه مندی 

و خلاقیت ائمه جماعات شرکت برق منطقه ای باختر و توزیع برق استان زمینه 
را برای تولید محتوای فرهنگی و کلیپ های ارزشمند و حرفه ای ایجاد کرده 
است .حجت الاسلام کاکاوند گفت: با جابجایی ائمه جماعات در صنعت برق این 

استان ،میانگین سنی ائمه جماعت به زیر ۴۰سال کاهش یافته است.
وی ضمن تاکید به حضور ائمه جماعات در جلسات شورای فرهنگی مناطق 
افزود: باید به صورت جدی تر  در برنامه ها مشارکت یابند وارتباط کلان تر با 
کارکنان و خانواده های همکاران برقرار کنند.مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
استان مرکزی هم گفت : بصیرت افزایی در حوزه های  فرهنگی  به خصوص در 
حوزه نماز ، عفاف و حجاب و خانواده باعث  ارتقای فرهنگ  جامعه شده و این 
اقدام در سال های اخیر به صورت مستمرتوسط شورای های فرهنگی در حال 
انجام است.مهندس محمد اله داد ، برگزاری مسابقات فرهنگی در بین کارکنان و 

خانواده ها ، تجلیل از فعالان و خادمان نماز ، تبلیغات پیرامونی با موضوع توسعه 
و ترویج فرهنگ اقامه نماز ، برگزاری محافل ختم قرآن ، برگزاری جشن تکلیف 

را بخشی از فعالیت های فرهنگی و تبلیغی  انجام شده در شرکت دانست .
وی ضمن تاکید بر آموزش مدیریت مصرف آب و برق توسط  ائمه جماعات در 
فضای مجازی گفت: ائمه جماعات ، می توانند نقش مهمی در تنویر افکار مردم 

و فرهنگ سازی مصرف بهینه انرژی دارند.
 اله داد بابیان اینکه بخشــی از موفقیت های استان مرکزی در کسب رتبه 
شایسته تقدیر ویژه در ارزیابی فعالیت های فرهنگی سال 99 در بین شرکت های 
وزارت نیرو، مرهون تلاش ارزشــمند ائمه جماعات است،افزود: امید است  با 
اجرایی شدن برنامه های ترویجی در حوزه نماز شاهد توسعه و گسترش فرهنگ 
عبادت و نماز اول وقت  و بهینه سازی مصرف انرژی در سطح خانواده ها باشیم.

کرمانشاه - الهه فرهادی:نشست پیگیری طرح های هوشمندسازی و کنترل 
پذیری مصرف و آمادگی برای عبور موفق از بحران کمبود انرژی در استان 

های غرب کشور در شرکت توزیع نیروی برق استان کرمانشاه برگزار شد.
باحضور رخشانی مهر؛ معاون هماهنگی توزیع شرکت توانیر، مدیران عامل و معاونان خدمات 
مشترکین و بهره برداری شرکت های توزیع برق استان های کردستان، همدان، لرستان، ایلام 
و کرمانشاه جلسه هم اندیشی عبور از پیک زمستان جاری و تابستان سال آینده ۱۴۰۱ در سالن 

اجتماعات این شرکت برگزار شد.
در این نشست، معاون هماهنگی توزیع شرکت توانیر بر لزوم برنامه ریزی و سیاست گذاری 

درست، در راستای مصرف بهینه انرژی در زمستان سال جاری و تابستان ۱۴۰۱ تاکید کرد.
غلامعلی رخشانی مهر، ضمن تشریح وضعیت مصرف انرژی و عبور از پیک بار مصرف برق 
در تابستان امسال گفت: تابستان سال جاری، تابستانی سخت و بحرانی بود که ضروری است 
ضمن بررسی کلیه اقدامات انجام پذیرفته، در حفظ و ارتقای نقاط قوت تلاش نموده و در رفع و 

اصلاح نقاط قابل بهبود و چالش های مواجه شده، با حداکثر توان کوشش نماییم.
وی یادآورشد: تابستان امسال و تجربه آن به ما نشان دادکه باید به سمتی حرکت کنیم تا 

میــزان بار را مدیریت کرده و راهکار آن می تواند رویت پذیری میزان بار و مدیریت موثر و 
اثربخش آن باشد.

این مقام مســئول، با بیان اینکه جهت بهینه کردن مصرف برق، با ابزارهای نوین، میزان 
مصرف برق مشترکان را مدیریت خواهیم کرد، افزود: در حال حاضر اقداماتی در حوزه استفاده 
از تکنولوژی جهت رویت پذیری و کنترل پذیری بار مصرفی مشترکان در بخش های مختلف 

در حال انجام است که باعث می شود بار مصرفی مشترکان را رصد و مدیریت نمود.
رخشانی مهر یادآورشد: هدف ما ایجاد مصرف بهینه در کلیه بخش هاست تا در ساعات مورد 
نیاز، برق مشترکان به سهولت تأمین شود و در این خصوص بایدکنتورهای هوشمند با هدف 
ایجاد فرهنگ مصرف بهینه انرژی برای کلیه مشترکان با اولویت مشترکان پرمصرف نصب و 

نظارت ها و اقدامات لازم در این خصوص صورت پذیرد.
در پایان این جلســه مدیران عامل ومعاونان مشترکین و بهره برداری شرکت های توزیع 
نیروی برق اســتان های کردستان، همدان، لرستان، ایلام و کرمانشاه حاضر در نشست به 
بیان سؤالات، نظرها و دیدگاه های خود پیرامون رویت پذیری وکنترل پذیری مصرف انرژی 

پرداختند.

نماینده عالی دولت در اســتان البــرز گفت: تمامی 
دستگاه های استان باید به وظایف خود آگاه باشند و 
زیرساخت های حوزه خود را با همفکری، خردجمعی و 

انسجام، تقویت کنند.
به گزارش خبرنگار ما )امید سلیمان گرمابکی(، مجتبی عبداللهی در 
حاشیه جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا که  به ریاست رییس جمهور به 
صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد، افزود: مقابله با کرونا در استان باید 
پویا تر شود.وی ادامه داد: اکنون در معرض خطر موج ششم شیوع 

کرونا قرار داریم و این سویه در چندین کشور آغاز شده است.
عبداللهی گفت: حضور دانش آموزان در مدارس اجباری نیست و در 
تمامی استان ضرورت دارد که رعایت دستورالعمل های بهداشتی با 
جدیت صورت گیرد.وی افزود: بازدید های سرزده از بیمارستان های 
اســتان داشته ام و تاکید دارم که باید روند خدمات رسانی به مردم 
متحول شود.استاندار البرز گفت: در بیمارستان های استان با نگرش 

جدید و عزم جدی می توان شرایطی را فراهم کرد که با امکانات فعلی 
نیز مردم خدمات بهتری را بگیرند.وی افزود: شرایط و زیرساخت های 
بیمارستان های استان برای کادر بهداشت و درمان نیز باید ارتقا یابد 

تا رسیدگی بهتری به بیماران داشته باشند.
عبداللهی گفت: دانشگاه علوم پزشکی البرز مکلف است که برنامه 
5 ساله با برش های سالانه خود را تهیه کرده و ارائه دهد.وی افزود: 
دانشگاه علوم پزشکی استان باید در خصوص ارتقا سرانه های تخت 
بیمارستانی و سایر نیازهای خود اقدام کند و در این رابطه برنامه داشته 

باشد.
استاندار البرز گفت: دانشگاه باید پیرو مذاکراتی که با وزیر محترم 
بهداشت داشتیم، در راستای ایجاد یک بیمارستان هزار تختی در البرز 
پیگیر باشد. وی افزود: تمامی دستگاه های استان باید به وظایف خود 
آگاه باشند و زیرساخت های حوزه خود را با همفکری، خردجمعی و 

انسجام، تقویت کنند.

خطر شیوع سویه جدید کرونا در کمین استعبور از پیک زمستان؛ با هوشمندسازی و کنترل پذیری مصرف برق

رییس اتــاق بازرگانی، صنایع، معادن و 
کشاورزی البرز از عدم همخوانی سیاست 
تخصیص ارز ۴200 تومانی  با برنامه های 
دولت سیزدهم در بستر مهار تورم و رونق 

اقتصاد کشور سخن گفت.
پرهام رضایی  اظهار کرد: دولت دوازدهم در سال 
97 در اقدامی غیر منتظره و بدون توجه به نظرات 
اساتید علم اقتصاد و کارشناسان بخش خصوصی، 
تخصیص ارز ۴2۰۰ تومانی را برای برخی کالا های 

اساسی در دستور کار قرار داد و با این اقدام زمینه ایجاد رانت برای عده ای خاص 
را فراهم شد.

وی در ادامه افزود: با اعمال این سیاست غلط نه تنها از افزایش قیمت کالاها 
جلوگیری نشد، بلکه بخش قابل توجهی از ارز کشور با ایجاد شبکه دلالی از چرخه 

اقتصاد خارج و روانه جیب عوامل رانت شد.
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان البرز تاکید کرد: در کنار 
حذف ارز ۴2۰۰ تومانی، مجموعه بسته سیاست ارزی دولت باید به نحوی تنظیم 
شــود که با سیاست های اقتصاد کلان کشور همخوانی داشته باشد و  ضمن 
برقراری تعادل در این بخش،  از بروز ضعف در روابط تجاری داخلی و خارجی 

جلوگیری کند.
وی در ادمه افزود: ضروری است با حذف ارز دولتی به دنبال راهکارهایی برای 
جایگزینی آن باشیم که البته این راهکارها برای کالاهای مختلف متفاوت است، 
به عنوان نمونه لازم است همراه با حذف ارز ۴2۰۰ تومانی در خصوص واردات 
دارو ، بیمه ها به نحوی تقویت شوند که  اگر دارویی با ارز آزاد وارد کشور شد، 

تحت پوشش بیمه قرار گیرد تا با نرخ بالا و گران به دست مردم نرسد

رضایی با اشاره به آثار زیانبار ارز ۴2۰۰ تومانی در 
ایجاد رانت، فساد و قاچاق معکوس گفت: حذف 
تدریجی و گام به گام  آن تغییرات اساســی را در 
کمک به تقویت شاخص های اقتصادی کشور در 

پی خواهد داشت. 
وی اثــرات نوســانات ارزی در تجارت داخلی و 
خارجی و حوزه های اثرگذار در اقتصاد نظیر تولید، 
صنعت و کشاورزی را بسیار زیانبار ذکر کردو گفت: 
نرخ ارز در اقتصاد باید بر مبنای قدرت پولی و عرضه 

و تقاضا تعیین شود.
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی البرز  افزود: تجربه سال های 
گذشته بیانگر این حقیقت ناگوار است که چند نرخی شدن ارز و بالا و پایین نگاه 
داشتن مصنوعی قیمت ها روش موفقی برای کنترل قیمت اقلام مصرفی نیست. 
وی ادامه داد: متاســفانه به دلیل تفاوت بالای قیمت یارانه ای و نرخ بازار آزاد، 
گاهی شاهد قاچاق معکوس برخی کالاها بوده ایم و به دفعات مشاهده شده است 
که کالاهایی علیرغم تخصیص ارز ترجیحی با قیمت های مصنوعی و دور از 

انتظار در بازار عرضه می شود. 
رضایی در ادامه گفت: برای برون رفت از این شرایط و متعادل کردن وضعیت 
جامعه در برابر نوسانات ارزی باید ثبات در اقتصاد کشور نهادینه شود و اجازه ندهیم 

حرکت های بی هدف نرخ ارزهای خارجی را از سطح واقعی خارج کند.
وی در ادامه با بیان اینکه اتاق بازرگانی بازوی مشــورتی اثرگذار و پایگاهی 
قدرتمند در رشد اقتصادی کشور است، عنوان کرد: این نهاد بخش خصوصی در 
رفع  مشکلات فعالان عرصه تولید، صنعت، کسب و کارهای تجاری و متولیان 

کارآفرینی نقش مهمی را عهده دار است.

آذربایجان شــرقی - مسلمی: استاندار 
آذربایجان شرقی با اشاره به اینکه ایجاد 
اشــتغال و افزایش بهــره وری موجب 
درآمد ســرانه می شود، گفت:  افزایش 
افزایش درآمد سرانه سفره مردم را رونق 

می دهد.
عابدین خــرم اعلام کرد: دولت خیزی را در حوزه 
صنعت و معدن ایجاد خواهد کرد که به زودی شاهد 
آن خواهیم بود.وی با بیان اینکه همدلی، هم افزایی و 

هم راستایی در توسعه و پیشرفت اقتصادی و صنعتی خیلی مهم است، خاطرنشان 
کرد: نگرش ها در آذربایجان شرقی باید نگرش فراملی باشد چون با سه کشور 
همسایه هستیم.وی گفت: حضور فعال و دائمی در بازارهای کشورهای همسایه 

ضروری است و در حال برنامه ریزی هستیم تا این هدف محقق شود.
خرم با بیان اینکه صنعتگران استان راهکارهای لازم را در این خصوص می دانند 
و اراده این کار را نیز دارند، گفت: مسئولان نیز باید در خدمت تولید باشند و فضای 
کسب و کار را ایجاد کنند.وی یادآور شد: ۱9 نماینده آذربایجان شرقی در مجلس 
شورای اسلامی ظرفیت بزرگی برای این استان هستند و پیگیر مسائل تولید و 

صنعت می باشند البته تمام مسئولان استان به دنبال رفع موانع تولید هستند.
اســتاندار آذربایجان شرقی با تاکید بر رفع موانع تولید در استان اظهار کرد: باید 

کسانی که در تولید ایجاد مانع می کنند از کار کنار بروند.
خرم با بیان اینکه در حدود بیش از 3۰ روزی که مسئولیت پذیرفتم 36 کارخانه 
و واحد صنعتی را از نزدیک بازدید کردم، گفت: فاصله مدیریت تا بدنه زیاد است 
در حالی که باید مدیران با کارگران ارتباط نزدیک داشــته باشند.وی با اشاره به 
اینکه فاصله کم مدیر و کارگران موجب ایجاد ارتباطات معنادار، افزایش روحیه و 

بالا رفتن بهره وری می شود، اظهار کرد: بحران ها 
محصول بهره وری پایین هستند. خرم با بیان اینکه 
تعدیل نیرو در استان وجود نداشته و بی تفاوتی بین 
مدیران و کارگران معنایی ندارد، گفت: باید الگوی 

مدیران موفق را در استان تکثیر دهیم.
وی افــزود: به کمک صنعتگران اســتان چرخه 
تولید را به صورت مضاعف و جهشــی تقویت می 
کنیم تا تولید، اشتغال و ارزش افزوده افزایش یابد.
استاندار آذربایجان شرقی همچنین با بیان اینکه زمان 
گفتار درمانی در اقتصاد و صنعت استان به سرآمده است، گفت: با مشخص شدن 

عارضه ها باید به صورت چابک به دنبال رفع موانع تولید باشیم.
وی خاطرنشان کرد: حرکت جهادی در حوزه رفع موانع باید انجام شود چون شعار 
سال برای مسئولان شعار نیست بلکه دستور است و بر این اساس باید کمر همت 
ببندیم و وارد گود شویم.وی اضافه کرد: صنعت آذربایجان شرقی در کشور بارز بوده 
ولی به مرز فرسودگی ماشین آلات رسیده است که البته به کمک شرکت های 
دانش بنیان امکان نوسازی آنها و به روز شدن تکنولوژی واحدهای صنعتی وجود 
دارد.خرم خاطرنشان کرد: شرکت های دانش بنیان می توانند حلقه واسط صنعت 
و دانشگاه باشند و نوسازی را انجام دهند. وی با تاکید بر اینکه نخبه گرایی می تواند 
کشور را از بسیاری از تنگناها عبور دهد، گفت: مهندسی معکوس در کشورمان 
تبدیل به مکتب شده است اما با این وجود بهره وری ما پایین است ماشین های به 

روز و نیروی کار ماهر می تواند بهره وری را افزایش دهد.
استاندار آذربایجان شرقی اظهار کرد: نیروی جوان تحصیل کرده و دانش آموخته 
می تواند مزیت اصلی و پیشران صنعت باشد، بر این اساس باید صنعت مامنی برای 

افراد متخصص و نیروی انسانی اهل فن باشد.

ارز 4200 تومانی با برنامه های اقتصادی دولت سیزدهم   
همخوانی ندارد 

رییس اتاق بازرگانی البرز: 

 زمان گفتار درمانی در اقتصاد و صنعت 
به سرآمده است

افزایش درآمد سرانه سفره مردم را رونق می دهد

بیش از ۹۵ درصد دانش آموزان جامعه هدف استان واکسینه شدند 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز با بیان اینکه با 
تــلاش و حمایت های بی دریغ دولت مردمی و انقلابی بیش از 
100 میلیون دز واکسن در سطح کشور از جمله در استان البرز 
تزریق شده است، افزود: ۳5 مرکز واکسیناسیون در استان دایر 

و بیش از ۹5 درصد دانش آموزان جامعه هدف واکسینه شدند.
به گزارش خبرنگار ما )مهشید سلیمان گرمابکی (  نورمحمد فردی در حاشیه 
نشست شورای اطلاع رسانی استان گفت: در حال حاضر هیچ شهری در استان 
قرمز و نارنجی نیست روز گذشته استان البرز فوتی کرونا نداشته به طوری که در 
صدا و سیمای کشور اعلام شد و همه اینها نشان دهنده تلاش و فعالیت نماینده 
عالی دولت در استان و ستاد مدیریت بیماری کرونا بویژه دانشگاه علوم پزشکی 

می باشد که جا دارد تقدیر و تشکر نماییم.
وی افزود: نقش رسانه ها بر جامعه در بحران کرونا چند برابر شده است به همین 
دلیل سیاست گذاری رسانه ای  باید با اتکا به دانش علوم شناختی منجر به برنامه 
ریزی صحیح برای صیانت از نگرش مخاطبان و جهت دهی درســت آنها به 

سوی واقعیت موجود باشد تا از ترس و دلهره آفرینی جلوگیری شود.
وی افزود: در هر صورت رعایت صداقت و اصول اخلاقی در انتشــار اخبار در 

دوران همه گیری بیماری کووید ۱9 اهمیتی بیش از پیش دارد. معاون استاندار 
گفت:  زمانی که مردم نگران خود و وضعیت جامعه اند شــاید کمتر توانایی 
تشخیص خبر درست از نادرست را داشته باشند در چنین شرایطی وجود منبع 

خبری قابل اعتماد یکی از نیازهای ضروری است.
فردی اضافه کرد: لزوم اطلاع رسانی دقیق و درست توسط رسانه های مختلف 
و نقش آنها در بحران مانند همه گیری بیماری کووید ۱9 واقعاً بر کسی پوشیده 
نیست در هر صورت رسانه به عنوان ابزار و رکن بلامنازع جهان امروز در همه 
دوره ها به ویژه در مواقع بحران در آگاهی بخشی،  جریان سازی و هدایت افکار 
عمومی نقشی بی بدیل ایفا می کنند.وی افزود:  علی ایحال با این رویکرد و با 
توجه به این مهم که رسانه ها در دهه های اخیر آن چنان توسعه یافته اند که به 
بخش جدایی ناپذیری از زندگی بشر مبدل شده اند و این جایگاه تا جایی پیش 
رفته که بحرانی را نمی توان بدون حضور رسانه های جمعی در آن تصور کرد. 

 رئیس شورای اطلاع رسانی استان اضافه کرد: نقش دوگانه رسانه ها در بحران 
سازی ، بحران زدایی و برجسته سازی و کوچک نمایی،  امیدزایی و امید زدایی 
به دلیل سرعت در انتقال اخبار گسترده از فناوری نوین ارتباطی، توانایی در جذب 
مخاطبان و مشارکت در فرآیند شکل دهی به افکار عمومی سبب شده است که 

رسانه ها به ابزار مهمی برای مداخله در بحران و کشمکش های داخلی، ملی، 
منطقه ای و بین المللی تبدیل شدند. وی تصریح کرد: امروزه نمی توان مخاطب 
را منفعل در برابر پیام تصور کرد امروزه بیشتر مردم گوشی هوشمندی دارند که 

به اینترنت متصل است.
فردی با بیان اینکه رسانه ها اعم از صدا و سیما رسانه های مکتوب و فضای 
مجازی چه نقشی در جداسازی اخبار نادرست از درست دارند و چگونه می توانند 
این روشن سازی را برای مردم انجام دهند، افزود: در شرایط بحران افکار عمومی 

دســتخوش تغییرات فراوان می شوند که در صورت عدم مدیریت درست آن 
شرایط بحران ممکن است بسیار پیچیده و غیر قابل کنترل شود.

معاون استاندار گفت: در هر بحرانی،  رسانه ها برای صیانت، امنیت و سلامت 
مخاطبان باید سیاست دقیقی را دنبال کنند که همه افکار عمومی را آگاه کرده 

باشند و همه آرامش حفظ شده باشد. 
فردی با بیان اینکه علاوه بر رسانه ها نقش مردم به عنوان اعضای جامعه و 
مخاطبان رسانه چیست و آنها چطور می توانند با ظاهر و اخبار نادرست را از بین 
ببرند، افزود: در هر صورت بدون تردید خبرنگاران  در خط مقدم نبرد با کرونا 

هستند و خلاقیت در تبلیغات محیطی نیاز امروز برای مبارزه با کروناست.
وی افزود: رسانه ها به عنوان ابزار بلامنازع جهان امروز در همه دوره ها به ویژه 
در مواقع بحران در آگاهی بخشی،  جریان سازی و هدایت افکار عمومی نقش 
بی بدیلی را ایفا می کند.وی افزود: بارها بارها رهبر معظم انقلاب فرمودند که باید 
رسانه ها و مسئولان امیدآفرینی داشته باشند و نشاط و امید را در جامعه پر رنگ 
کنند. رییس شورای اطلاع رسانی تاکید کرد: نتیجا عدم رعایت پروتکل هلی 
بهداشتی و عدم تزریق واکسن به موقع جامعه هدف و همچنین عادی انگاری 
در شیوع بیماری کرونا خطرناک و خسارت بار است که باید مورد توجه قرار گیرد.
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